## Аннотация

Социологический анализ взаимоотношения религии и семьи в современном обществе/Бурковский Илья Сергеевич; Факультет философии и социальных наук, Кафедра социологии; научн. рук. А.С. Лаптенок.

Ключевые слова: современная белорусская семья, традиционные и нетрадиционные религии, семья и религия, религиозные движения, религиозные учения о семье и браке, функциональный анализ семьи и религии.

Цель дипломной работы – выполнение социологического анализа взаимоотношения религии и семьи в современном обществе. Объектом исследования является современная белорусская семья. Предметом исследования выступили взаимоотношения религии и семьи в современном обществе.

Результатом данной работы является проведенный анализ взаимоотношения религии и семьи в современном обществе.

## Annotation

Sociological analysis of the relationship of religion and family in contemporary society / Burkovsky Ilya; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of Sociology; scientific adviser A.S. Laptenok.

Keywords: modern Belarusian family, traditional and non-traditional religion, the family and religion, religious movements, religious teachings on family and marriage, family and functional analysis of religion.

The purpose of this work – implementation of the sociological analysis of the relationship of religion and family in contemporary society. The object of research is a modern Belarusian family. The subject of the study were religion and family relationships in today's society.

The result of this work is to analyze the relationship of religion and family in contemporary society.